
1 

 

                                       Z á p i s n i c a 
z 4. zasadanie obecného zastupiteľstva v Nováčanoch, 

 konaného dňa 17.04.2023 

 

 

Prítomní:          Ing. Ján Štrbík, starosta obce   

                           Marko Kudlik, poslanec OZ   

                           PaedDr. Marko Bačo, poslanec OZ 

                           Mgr. Adriana Gorelová poslanec OZ 

     Ing. Erika Al-Husseinová, poslanec OZ 

   Michal Mikloš, poslanec OZ   

   Slavomír Gerenda, poslanec OZ     

                           PhDr. Mária Bálková – hlavný kontrolór obce  

                           Bc. Monika Lukčová, odborný referent obce  

          

Neprítomný:     Július Lukčo, poslanec OZ  (ospravedlnený) 

 
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadania 
2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

4. Schválenie programu zasadania 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Záverečný účet obce Nováčany za rok 2022 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce Nováčany za rok 2022   

8. Prerokovanie dotácie v rámci projektu „Amfiteáter Nováčany“ 

9. Prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu  

10. Čerpanie rozpočtu k 31.12.2022 

11. Prerokovanie prekládky verejného osvetlenia a verejného rozhlasu na parcele č. KN C 324/1 

a 324/6 v katastrálnom území obce Nováčany 

12. Žiadosti: -      PaedDr. Marko  Bačo, Nováčany 107 

-  Patrik Ujházi, Nováčany 143 

13. Interpelácia poslancov 

14. Rôzne 

15. Diskusia 

16. Schválenie uznesenia 

17. Záver 
         

 

K bodu l. 
Ing. Ján Štrbík, starosta obce privítal prítomných a konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov obecného zastupiteľstva a zasadnutie je uznášania sa schopné.  

Starosta otvoril 4. verejné zasadanie obecného zastupiteľstva. 

K bodu 2. 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Marko Kudlík a Mgr. Adriana Gorelová   

 

K bodu 3. 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Erika Al-Husseinová a Slavomír Gerenda  

Za zapisovateľku bola určená: Bc. Monika Lukčová 
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K bodu 4 
Starosta obce predložil poslancom OZ program zasadania obecného zastupiteľstva, ktorý 

prítomní poslanci OZ schválili. 

Poslanci OZ program schválili.  

 

Starosta obce navrhol doplniť program rokovania za 13. bod a to rokovanie o výzve DS/2023 

z KSK o poskytnutie dotácie v zmysle §7 VZN KSK č. 10/2020 o poskytovaní dotácií.  

Poslanci OZ doplnený program zasadania schválili.       

 

K bodu 5. 

Marko Kudlik vykonal kontrolu prijatých uznesení a konštatoval, že uznesenia sú splnené alebo 

sa postupne plnia, a to uznesenie č. 338/11/2021 -  vysporiadanie pozemkov so SPF – výmena 

pozemkov a preloženie obecnej kompostárne – plní sa priebežne  

  

K bodu 6. 

Starosta obce informoval a požiadal o stanovisko k záverečnému účtu obce Nováčany za rok 

2022, hlavnú kontrolórku obce Nováčany PhDr. Máriu Balkovú. Kontrolórka obce informovala 

poslancov zo stanoviskom k záverečnému účtu obce. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce. 

 

K bodu 7.  

Starosta obce informoval, o prerokovaní zverejneného záverečného účtu obce Nováčany za rok 

2022 a to nasledovne:  

v súlade s § 16 bod 8 zákona NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov navrhol obecnému zastupiteľstvu 

schváliť celoročné hospodárenie obce Nováčany za rok 2022 bez výhrad. Zostatok 

finančných operácií vo výške 13.625,75 € po odpočítaní nepoužitej dotácie na predškolákov vo 

výške 1.833,85 €, nepoužitej dotácie na stravu v MŠ vo výške 483,60 € a nepoužitej dotácie na 

referendum vo výške 634,27 €, t. j. sumu 10.674,03 € použiť na tvorbu rezervného fondu .  

Poslanci schválili záverečný účet obce Nováčany za rok 2022.   

 

K bodu 8. 

Starosta obce informoval o potrebe odstúpenie od zmluvy o poskytnutí nenávratného 

finančného príspevku číslo 309070ATW8 na projekt „Amfiteáter Nováčany“, kde bola obci 

schválená žiadosť z roku 2019 vo výške 40.814,82 € dňa 23.6.2022 , po prepočte rozpočtu na 

projekt a navýšení finančných prostriedkov v celkovej výške 65.276,13 € je pre obec 

nerentabilné aby doplácala z vlastných prostriedkov cca 24.461,31 €, keď má nedostatok 

finančných prostriedkov.  

Je to projekt, ktorý sme žiadali o dotáciu cez MAS Rudohorie.      

Poslanci OZ schválili odstúpenie od poskytnutia NFP. 

 

K bodu 9. 

Starosta obce informoval o potrebe schválenia prevodu finančných prostriedkov z rezervného 

fondu obce Nováčany na úhradu faktúry za nákup snehovej radlice. OZ rozhodlo zakúpiť 

snehovú radlicu do výšky 3.000,- € z rezervného fondu. Na základe vykonaného prieskumu 

bola stanovená cena 2.640,- €. Snehová radlica je už uložená na zbernom dvore obce, pri 

ostatnej obecnej technike. 

Keď že na uvedenú radlicu boli plánované FP z rezervného fondu, je potrebne poslancami OZ 

schváliť uznesením prevod FP z rezervného fondu vo výške 2640,-€ . 

Poslanci OZ prevod finančných prostriedkov schválili.      . 
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K bodu 10.  

Poslanci obecného zastupiteľstva boli účtovníčkou obce oboznámený s čerpaním rozpočtu 

k 31.12.2022. 

Poslanci OZ vzali na vedomie čerpanie rozpočtu. 

   

K bodu 11.  
Starosta informoval poslancov OZ o žiadosti pána Pampuríka o prekládku vedenia Obecného 

rozhlasu a VN siete, ktoré vedú ponad jeho rodinný dom.  Hľadal spôsob, ako túto prekládku 

zrealizovať čím lacnejšie, keďže obec nemá dostatok finančných prostriedkov.  

Naskytla sa príležitosť túto prekládku zrealizovať tak, aby to obec nestálo nič. Vstúpil do 

jednania s firmou Alternet s. r. o., ktorá v tom čase hľadala miesto na umiestnenie svojho 

zriadenia výsledkom je návrh zmluvy, ktorý bol poslancom doručený v materiáloch. 

Poslankyňa OZ AL-Husseinová uviedla, že v tom návrhu zmluvy nie je konkretizované, kde 

bude umiestnené zariadenie, ktoré je popísané v návrhu.   

Poslanec OZ Mikloš navrhol aby sa ujasnili podmienky v návrhu zmluvy a zatiaľ sa zobralo na 

vedomie riešenie spomínanej prekládky vedení sieti.  

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie návrh zmluvy. 

 

K bodu 12. 
1) 

Prerokovanie žiadosti zo dňa 25.01.20223 o odkúpenie pozemku žiadateľom občanom obce 

PaedDr. Markom Bačom, Nováčany č.107, pozemok číslo KN-C 348 – zastavané plochy 

a nádvoria  vo výmere cca 130 m2 vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom území 

obce za pozemkom par. č. KN-C 347/1 a 350 vo vlastníctve žiadateľa. 

Poslanci schválili zámer prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa       

§ 9a ods.8 písm. e) zákona číslo 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov o majetku obcí 

odpredajom pre PaedDr. Markom Bačom, Nováčany č.107.  

Dôvod osobitného zreteľa – uvedená parcela je pre obec nevyužiteľná.  

Poslanci OZ schválili zámer predaja pozemku. 

 

2)  

Prerokovanie žiadosti zo dňa 28.02.2023 o odkúpenie časti pozemku (na postavenie garáže) 

žiadateľom pánom Patrikom Ujházim, Nováčany 143, pozemok číslo KN-C 214/1 – zastavané 

plochy a nádvoria vo výmere cca 22 m2 vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom 

území obce pri bytovom dome č. 143.  

Poslanci schválili zámer prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa       

§ 9a ods.8 písm. e) zákona číslo 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov o majetku obcí 

odpredajom pre Patrikom Ujházim, Nováčany 143 

Dôvod osobitného zreteľa – uvedená parcela je pre obec nevyužiteľná.  

Poslanci OZ schválili zámer predaja pozemku. 

 

K bodu 13. 
Starosta oboznámil o možnosti podanie žiadosti na VÝZVU  DS/2023 o poskytnutie dotácie 

v zmysle § 7 Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 

a informoval poslancov o spoluúčasti vo výške 10%. 

Poslanci schválili podanie žiadosti a spoluúčasť.   
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K bodu 14.  Interpelácia poslancov 
M. Mikloš – mal otázku na pána starostu ako sa rieši problém s kanálom pred súpisným číslom 

116, lebo nie je to doriešené. Bola nejaká štúdia riešená a realizácia ohľadom tohto problému. 

Kedy to bude realizované.  

Starosta  - bola vypracovaná štúdia výškopisné a polohopisné zameranie, ďalej nič lebo nemá 

kto to robiť a nie sú na to peniaze ani ľudia aby sme to urobili svojpomocne. Treba firmu na 

faktúru inak sa to neurobí. Neviem a i koľko by to stálo, budeme ešte k tomu sedieť.   

 

A. Gorelová – pozerala na zverejnené faktúry a chce sa spýtať kam zmizlo 324 kubíkov vody 

v kultúrnom dome, ďalej sa chce spýtať čo sa opravovalo na traktore v hodnote 450,- €. Žiada 

starostu o vysvetlenie, lebo je od toho aby to vedel, lebo to všetko riadiš a mal by si to vedieť 

a hlavne kto je zato zodpovedný.  

Starosta – zmizlo ale neviem ani ja ako, hľadal som chybu a upratovačka ma upozornila, že 

niečo stále hučí a rýchlo som išiel pozrieť a zistil som, že je otvorený ventil a voda celý čas 

v kuse tiekla do studne. Kto je za to zodpovedný ja som zodpovedný za všetko a úmyselne som 

to neurobil. Mňa to veľmi mrzí ale už sa to stalo. Keby ste to chceli hodiť mne na hlavu ja to 

hodím právnikovi, som poistený nič z toho nebude. 

Ďalšia Faktúra to nebola za opravu ale revízna kontrola po odjazdených 100 n/h, výmena filtrov, 

oleja a podobne, žiadna  oprava to nebola.  

 

S. Gerenda – koľkých pracovníkov máme na obecné služby a či ešte pracujú, aby sa vyrovnalo 

ihrisko a aby sa zobrala preč hlina, môžu aj s fúrikmi od ľadovej plochy a použila sa na 

vyrovnanie terénu, nech použijú aj traktor.  

Starosta – zabezpečí sa úprava a vyrovnanie.  

  

A Gorelová – starosta povedal si nám, že nám nemôžeš dať veci z pokladne výdavky a povedal 

si, že ti prišla odpoveď , tak by sme ju chceli vidieť s odôvodnením.  

Starosta – áno, kedykoľvek sa môžete zastaviť na úrade a ukážem Vám stanovisko k tomu. 

 

E. Al-Husseinová: Poukázala na neúplné a nepravdivé zápisnice z minulých zastupiteľstiev, 

kde bolo okrem iného aj pridané hlasovanie poslancov, ktoré sa neuskutočnilo. 

 

M. Mikloš – ohľadom overovania zápisníc, vieme si tam nastaviť nejaké pravidlá napríklad, že 

tí ktorí overujú zápisnicu aby vedeli zobrať, alebo poslať mailom na 2-3 dni domov, aby sa na 

to pozreli a doplnili a podobne. Aby nedošlo k nejakým nezhodám po zverejnení zápisnice.  

Starosta  - overovateľom sa môže poslať nie všetkým.   

                     

A. Gorelová – sa spýtala či náhodou už nie je čerpanie rozpočtu za január a február. 

- na najbližšom zasadnutí  chce aby bolo predložené čerpanie rozpočtu za 1,2 a 3mesiac. 

    

K bodu 15.  Rôzne  
Starosta by chcel informovať o plánovanom prepojení staníc verejnej siete Orange Slovensko 

a. s. a DELTA Online spol. s.r.o. osadením a prepojením optickej komunikačnej siete Čečejovce, 

Paňovce, Nováčany, Hodkovce, Šemša. Plánovali to ťahať a kopať po južnej strane cez prejazd 

a vjazd do zberného dvora, preto som ich inštruoval aby to ťahali po severnej strane kde sa 

napoja na telekomunikačný stĺp a kde je aj miesto a nič sa nenaruší a smerom k 123 kde sa 

napoja na elektrický stĺp.   

Starosta ďalej informoval, že žiadal Úrad KSK aby opravili most čo je v havarijnom stave na 

začiatku obce pre číslom 1, určite ste si všimli, všetko som pofotil a poslal som im to ako to 

vyzerá a v akom je stave. Úrad KSK hneď odpovedal naspäť, že to preposlalo na riešenie do 
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Moldavy na správu ciest, ale hneď osadili pred most označenie, že je tam prekážka a problém. 

Dúfajme, že keď je to teraz označené, že sa nikomu nič nestane, kým to neurobia.  

 

Starosta – bola zakúpená dopravná značka a osadili sme ju v smere od KD ku križovatke na 

námestí, lebo vôbec tam starú nebolo dostatočne vidieť bola zhrdzavená. Preto aby vodiči 

spomalili a dali prednosť pred vstupom na hlavnú.   

 

Starosta ďalej informoval, že vláda schváli novelu zákona o DHZ obcí a po platnosti novely sa 

premenujú dobrovoľné hasičské zbory obcí na OHZ (obecný hasičský zbor) a ďalej každý 

dobrovoľný hasič bude mať s obcou uzatvorenú zmluvu o dobrovoľníctve. Ohľadom dotácií 

bude môcť každá obec požiadať o dotáciu cez dotačné programy a vláda rozhodne či schváli 

alebo neschváli dotáciu na OHZ.  

 

Ďalej starosta obce informoval, že obci bol doručený list z MV SR úrad pre MRK 

(marginalizované rómske komunity), odporúčanie pre vysporiadanie osídlení aj pre budúce 

možné výstavby pre rómsku komunitu v obci. Obec nemá možnosti na vysporiadanie a možnú 

budúcu výstavbu pre MRK, nevlastní pozemky na možnú výstavbu. (ďalej celé odporúčanie)         

      

Starosta požiadal M. Lukčovú o informovanie občanov a vysvetlenie o zavedení mobilnej 

aplikácií „úradinfo“ na stiahnutie do telefónu, pre informovanie občanov o zverejnených 

a prepojených informáciách na web stránke obce. Po stiahnutí aplikácie do telefónu budú 

chodiť upozornenia o zverejnení informácií na webovej stránke, alebo o vývoze odpadu a pod.  

 

Starosta obce informoval o žiadosti od pani S. Ivankovej, aby obec vykonávala dohľad pri 

nastupovaní detí na školský autobus o 7,00 hod. ráno každý deň, lebo je problém zo strkaním, 

predbiehaním a aby sa nikomu nič nestalo.   

Kudlík: vie že sa tam ráno deti strkajú.  

Huseeinová: nech tam ide zamestnanec obce Ivan, aj tak jeho pracovná náplň nie je známa.  

Kudlík: navrhuje zamestnanca p. Sičáka,  

Rusnáková: bol incident na zastávke 1.2.2023, potýčka dospelých,  

Starosta: stráženie rozdelí medzi zamestnancov a poslancov. Kde sú rodičia?, 

Podľa starostu by bolo najvhodnejšie aby rodičia na striedačku chodili a dohliadli   

M. Kudlík – nech starosta obce poverí zamestnanca obce, navrhuje pána M. Sičáka, ktorý býva 

na zastávke a bude to mať tých 15 minút ako súčasť pracovnej doby. Obec to musí zabezpečiť.  

Starosta: on to vyrieši.  

 

M. Kudlík – informoval, že onedlho bude v KD hasičský bál a treba všetko upratať, poumývať, 

vyzdobiť, pripraviť na bál.  

Starosta obce – zabezpečíme aby bolo všetko urobené a pripravené.         

 

Starosta informoval poslancov, že cez víkend (sobota a nedeľa) sa konalo školenie členov DHZ 

obcí v rámci okresu Košice-okolie a bude sa konať aj ďalší víkend. Spolu na školení tu bolo 28 

dobrovoľných členov.  

Zároveň v sobotu sa konal V. ročník  akcie „Čistý revír – čistá príroda“ v rámci celého 

Slovenska. Obec Nováčany v spolupráci s Poľovníckym zborom Dúbrava – Dub vykonávala 

zber odpadu v prírode v katastri obce Nováčany. Vyzbieralo sa dosť veľa odpadu, je to uložené 

na zbernom dvore, kde sa to ešte vytriedi (sklo, plasty, kov a komunál).      
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K bodu 16.  Diskusia  
Poslanec S. Gerenda – ešte na januárovom zastupiteľstve som vyjadril požiadavku aby sa 

požiadalo čistenie toku a potoka Nováčany v rámci povodia smerom dole na lúky.   

Starosta – zatiaľ som to riešil ústne s Slovenským vodohospodárskym podnikom povodia 

Bodrogu.  

 

Slovo bolo udelené prítomným občanom obce:  

H. AL-Hussein, V. Palko, Pršebici – chcem sa informovať o napojení na optickú sieť či bude 

a kedy zavedená do obce.  Nech ideme po stĺpoch, zbytočné vyhodené peniaze, okolité obce už 

majú, sú spokojní, ideme s dobou, sú problémy s rýchlosťou internetu.  

V. Palko – informoval, že sa rieši napojenie obce Šemša a obce Hodkovce, ale obec Nováčany 

tam zapojená nie je. Ako obec bude do budúcna riešiť optiku v obci.  

 

E. Al-Husseinová: pre veľký záujem občanov o optickú sieť a internet, a vo verejnom záujmu 

občanov žiadam, aby sa znovu podala žiadosť o zavedenie optickej siete v obci Nováčany.  

 

M. Kudlik: prečítal uznesenie 315 zo septembra 2017, kde bolo schválené vedenie optického 

kábla, lebo bola podmienka že musí byť umiestnené v zemi. Je potrebné zrušiť toto uznesenie 

a prijať nové, kde je možné viesť optický kábel aj po stĺpoch. 

 

M. Mikloš: prvý krok  musí urobiť obec 

Starosta: podáme novú žiadosť. 

Občania: 

H. Al-Hussein: zrkadlo – dole-/pri výjazde z obce/  bolo, niekto ho zrušil 

E. Pršebice: požiadať o znovu osadenie zrkadla 

E. Pršebice: berieme úvery- zbytočné, investovať do ciest, je v pláne urobiť rigol? 

Starosta: problém vo financiách, traktor bol zadarmo 

E. Pršebice,  AL-Hussein, V. Palko – informáciu kedy sa popred ich pozemky vytvorí priekopa 

aby voda po daždi odtekala preč, nie do ich pozemky a tiež nie po ceste.  

E. Pršebice  - je to otázka peňazí alebo otázka chcenia niečo vykonať pre občanov obce. 

- lebo ste mi osobne poslal email, ku ktorému sa veľmi nerada vraciam ale v ňom uvádzate, že 

beriete úvery, úvery a samé úvery, fajn, ale úvery si berie len veľmi bohatý hospodár a je bohatá 

obec? Nie je. Máme také investície čo obec vôbec nemusela ísť do takých to investícií alebo 

neboli nutné, mohli počkať. Obec mala hlavne investovať do opravy a budovaní ciest, rigolov. 

Chcem vedieť či je vôbec v pláne obce urobiť a vybudovať rigoly a cesty.  

- Koľko stojí prevádzka a réžia všetkých tých traktorov? Zákonné poistenie, havarijné, pohonné 

hmoty, obec má toľko peňazí? 

 

J. Halásová – to stými traktormi nemôžu ísť pozbierať ten odpad do rómskej osady čo som 

spomínala už 5.9.2022, dnes je 17.4.2023 boli ste vôbec pán starosta v osade pozrieť a keď 

v obci máme stroje a zberný dvor treba ten odpad za mojím domom upratať. Boli ste v osade? 

Áno keď ste potrebovali hlasy.  

Starosta: ja nie  

J. Halásová: ohľadom rodine Horvatových ako to budete a budete to riešiť? Ja som sa bola 

informovať, budem sa sťažovať na kriminálke aj ja mám právnikoch nie len vy sa oháňate 

s právnikmi, aj starostovia majú nadriadených. Vyčíta stranu starostu, porovnáva kde je Šemša- 

ďaleko pred nami. Ste len pre vyvolených, nie pre všetkých občanov. Vidím to aj v osade- vyšní 

sa majú dobre, dolní katastrofa, prečo ich delíte? Oni mi všetko povedia. Fotky na 

facebookových stránkach. Na čo máme zberný dvor?  
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J. Halásová: rodinu Horvátových tu nechce nikto sú s nimi samé problémy. Tak mi povedzte 

budete to riešiť ako starosta obce, či nie.  

J Halásová: Potoky po celej obce sa nečistili odkedy ste starosta obce. Máte ľudí, nehovorte mi, 

že nemáte ale to by museli pracovať. Na to peniaze nepotrebujete majú zdravé ruky môžu robiť. 

Vôbec neseparujú (netriedia) odpad, vynášali za plasty nikto nedal plastové vrece, zberali 

elektro, nikto z nich nevyniesol ho z osady elektro k ceste aby zobrali. Žiadny kontajner ale 

triediť odpad.  

J Halásová: Problém s Horvátovcami a E. Samkom, robia čo chcú stavajú jeden dom, druhý 

dom a iné a vi nič nerobíte veď sú všetci na obecnom pozemku.       

 

E. Pršebice – vy mi také nehovorte, že príďte a poraďte čo mámme robiť, hovoríte nebol som 

tam, nevidel som. To je vaša povinnosť ste starosta obce. Chodím po obci vidím, kde čo je ale 

stále neviem, kde sú tie kamery na ktorý sme zobrali úver. Ďalej ja mám veľmi zlú skúsenosť 

s obecným úradom a pánom starostom. Jedná sa o hrobové miesto v obci Nováčany, čo som 

chcela dať do poriadku. Žiadosť som dala na obecný úrad, požiadavku a čakala som na 

spracovanie Nájomnej zmluvy. Bola mi zaslaná zmluva, ktorú som odmietla podpísať 

a vypracovala som novú zmluvu o nájme hrobového miesta podľa zákona a poslala som späť 

pracovníčke na úrad. Starosta ma informoval, že novú zmluvu so mnou nepodpíšete a 2 týždne 

som sa s vami dopisovala. Neznalosť zákona o Pohrebníctve obec neospravedlňuje, oháňať sa 

právnikmi a platiť si paušálne právnika – veľký nezmysel, prístup obecného úradu ku občanom-

odoberá chuť tu žiť. Ako môže starosta obce nepodpísať zmluvu s občanom obce to je 

nehoráznosť. Koľko ste volebných období. Kam smeruje obec, nenapreduje, nič sa nerobí 

v prospech občanov.  

 

E. Pršebice: Čierne stavby ako môžu v obci byť, neriadite sa stavebným zákonom?        

Sú problémy, ktoré bude žiaľ riešiť súdnou cestou, treba vstúpiť do seba či na to mám 

a nekandidovať, treba posun dopredu, uvítala som zloženie nových poslancov - sú mladí, a majú  

aj skúsenosti v rôznych odboroch, ale niekomu sa nepredá pozemok, lebo ako to bude vyzerať. 

Iný budujú príjazdové cesty bez stavebného povolenia na pozemkoch obce, vybudovaný 

chodník, má bez stavebného povolenia.  

Doslovná citácia „voda tečie do dvora - nie sú rigoly, berú sa nevýhodné pôžičky, kamery- kde 

sú, kradne sa?, tam kde treba ich niet, majú byť pre každého, chodím po dedine - nové domy 

bez stavebného povolenia, ja na studňu som musela mať stavebné, má každý na prístrešky a iné 

stavby stavebné povolenie?, rovnaký meter na každého, moje dane za pozemky- vrátila som- 

pomýlené /z  nevedomosti/, lebo pozemok v nájme iného - daň platí nájomca, čo robíte na obci, 

robí sa len pre určitých občanov, žiadosti sa vybavujú zdĺhavo, starosta je na to aby študoval 

zákony- je zodpovedný za veci ktoré spravujete, 12 rokov starý zákon o pohrebníctve, 

znehodnocuje majetky občanov - strácajú svoju hodnotu, tomu občanovi nie, tomu áno, detské 

ihrisko - do 6 rokov, je bezpečné? Podľa mňa nie, chodia aj starší /starosta nič nepovedal/, 

núkala som kancelárske stoly - v dobrom stave - nezáujem zo strany starostu, potom ste kúpili 

stoly, aké je hospodárenie na obecnom úrade - úvery, sú len pre bohatých, v akej banke?, či je 

to výhodné?, bude na splácanie?, dajte si cieľ, kanalizácia, cesty, rigoly, pri kopaní vodovodu 

sa prepadla cesta, obec má robiť prístupové cesty, postupne, s dobrovoľníkmi, tomu predáme 

pozemok, tomu nepredáme.“ 

Starosta: o tom všetkom rozhodujú poslanci  

 

M. Fedič – ako je to s odchytovými stanicami v rámci okresu, najmenej 6 obci má uzatvorenú 

zmluvu v okrese Košice-okolie s odchytovou  spoločnosťou na odchyt psov. Prečo naša obec 

nemá zmluvu ak bolo povedané, že žiadna obec nemá podpísanú.                    
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E. Pršebice – prijali ste VZN o zákaze parkovania na verejných priestranstvách. Je podaný 

návrh na zlúčenie obcí, starosta: kanalizácia - spojenie so Šemšou a Hodkovcami ale nedohodli 

ste sa. Platíme dvojnásobne odpad – raz ako komunálny a drobný stavebný odpad raz keď 

odvezieme na zberný dvor tak platíme ešte raz.  VZN nemôže byť v rozpore so zákonom, VZN- 

zákaz parkovania na zelených plochách - je to aj tak v zákone o cestnej doprave, parkuje sa 

hocikde, ohlasovacia povinnosť na drobné stavby - platí pre každého, hospodárenie obce je zlé, 

Vaša povinnosť je chodiť po obci a vedieť to. Koľko máte plat pán starosta?  

Starosta: je zverejnený, presne sa nepamätám.  

J. Halasová: 2 200 Eur,  

Starosta: no tak,  

 

E. Pršebice: to je slušné, tak by ste mali vedieť čo sa robí v gazdovstve, starosta: ja neviem 

o žiadnych čiernych stavbách okrem rómskej osady. Potrebujete niektorých ľudí dusiť, ktorí 

zavadzajú. Vy neviete hospodáriť, vy musíte vedieť kto má drobnú stavbu, ako uzatvárate 

zmluvy, urobím rozbor všetkých zmlúv, v tejto peknej dedine by sa dalo pekne žiť, nemáte 

rovnaký meter na každého.  

H Al-Hussein: Pri dolnej zastávke - prepadnutá cesta,  

Starosta: cesta III triedy, rieši to KSK- označili  

M. Fedič: chcel by som navrhnúť aby sa do kroniky zapisovali aj mená narodených detí, privítať 

ich v obci, prípadne nejaký darčekový poukaz,  

Starosta: nie je problém,    

 

E. Al-Husseinová: upozorňujem na cestu okolo rómskej osady, že je nebezpečná, ako sa 

pokračovalo s výzvou, ktorá bola v minulosti určená na výstavbu ciest pre obce s rómskymi 

občanmi?  

Starosta: riešili sme a nedoriešili, ostali sme pri finančných prostriedkoch, pri spolufinancovaní, 

nerozhodlo,  

 

M. Fedič: žiadal opravu zápisnice- ohľadom stĺpikoch, on to nepovedal,  

Starosta: ospravedlniť sa môžem, opraviť zápisnicu môžu len overovatelia, treba požiadať  

o vymazanie,  

 

J. Halásová: ohľadom stĺpikov a danej zákruty, postaví sa tam 10 aut, ja tam mám problém 

prejsť, každý druhý deň tam niekto buchne,  

starosta: stĺpiky zvýši, aby sa tam neparkovalo,  

J. Halásová: nevyhne sa auto s ďalším autom, moje je stále v garáži,   

Starosta: stĺpiky sú krátke, a dobre aspoň nespadne mostík, chcel som tam zrkadlo, nie sú  

financie,  

J. Halasová: veľké auta po našej ceste neprejde a stále tam chodia domiešavače a auta s drevom.  

Starosta: aj  o jedno-smernej ceste som rozmýšľal,  

 

M. Fedič: parkovanie áut na hlavnej ulici,  

Starosta: je to cesta III triedy nič sa nedá robiť,  

 

J. Halasová: čo s kamiónom na námestí, dokonca dotyčný má dva, platí za parkovanie?,  

 

M. Fedič: autá parkujú celou šírkou na chodníku,  

E. Pršebice: zavolajte odťahovú službu, a pán starosta zasahuje tam, kde jemu to vyhovuje  

Starosta: ukončujem diskusiu  
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Prijaté uznesenia: 

 

Uznesenie číslo 26/04/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení:  
 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo  26/04/2023 

 počet Mená poslancov 

Za:         6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:        1 Július Lukčo 

 

Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................      

  

Uznesenie číslo 27 /04/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

program verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva, zverejnený v pozvánke.  

 
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo   27/04/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

Uznesenie číslo  28 /04/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

doplnenie do programu rokovania o bod podanie žiadosti na VÝZVU  DS/2023 o poskytnutie 

dotácie v zmysle §7 Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

10/2020  predložený  starostom obce a zaradiť ho ako bod rokovania č. 13. 

 
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo   28/04/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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Uznesenie číslo  29/04/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

kontrolu prijatých uznesení na zasadaniach obecného zastupiteľstva Nováčany. 

 

 

Uznesenie číslo   30 /04/2023                                                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e  

v súlade s § 16 bod 8 zákona NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov celoročné hospodárenie obce 

Nováčany za rok 2022 bez výhrad. Zostatok finančných operácií vo výške 13.625,75 € po 

odpočítaní nepoužitej dotácie na predškolákov vo výške 1.833,85 €, nepoužitej dotácie na 

stravu v MŠ vo výške 483,60 € a nepoužitej dotácie na referendum vo výške 634,27 €, t. j. sumu 

10.674,03 € použiť na tvorbu rezervného fondu. 

 
 Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo  30/04/2023 

 Počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 

Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

  

Uznesenie číslo  31/04/2023                                                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e    n a    v e d o m i e 
stanovisko hlavného kontrolóra obce Nováčany k záverečnému účtu obce Nováčany za rok 

2022. 

 

Uznesenie číslo  32 /04/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e  

odstúpenie od zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku číslo 309070ATW8 

projekt „Amfiteáter Nováčany“ 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo   32/04/2023   

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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Uznesenie číslo     33 /04/2023                                                                                                      

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e   

prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu obce Nováčany  vo výške 2.640,-€ na 

úhradu faktúry za nákup snehovej radlice. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo    33/4/2022   

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

Uznesenie číslo  34/04/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

čerpanie rozpočtu k 31.12.2022 

  

 

Uznesenie číslo 35/04/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e  na v e d o m i e 

vykonanie prekládky vedenia verejného osvetlenia a rozhlasu z parciel č.324/7, 465/1, 465/4 

a 465/5 na parcely č. 324/1 a 357/1 v k. ú. Nováčany podľa Zmluvy o prístupe k fyzickej 

infraštruktúre uzavretej podľa § 26 zákona č. 452/ 2021 Z. z. o elektronických komunikáciách 

uzavretej medzi prevádzkovateľom verejnej elektronickej komunikačnej siete: Alternet. s. r. o, 

Popradská 12, 040 01 Košice a obcou Nováčany s doplnením pripomienok poslancov a to, kde 

bude zariadenie umiestnenie, na ktorom stĺpe a projektovú dokumentáciu. 

 

 

Uznesenie číslo  36/04/2023                                                                                                            
Obecné zastupiteľstvo Obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e    

zámer prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa ust. § 9a ods.8 písm. e) 

zákona číslo 138/1991 Zb. v z. n .p. o majetku obcí odpredajom, a to: 

- pozemok číslo KN-C 348 – zastavané plochy a nádvoria  vo výmere 131 m2 vo vlastníctve 

obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce Nováčany za pozemkom par. č. KN-C 

347/1 a 350 vo vlastníctve žiadateľa PaedDr. Marka Bača trvale bytom Nováčany č.107, na 

základe jeho žiadosti zo dňa 25.01.2023. Dôvod osobitného zreteľa – uvedená parcela je pre 

obec nevyužiteľná. O prevode majetku bude rozhodovať obecné zastupiteľstvo na svojom 

najbližšom zasadnutí. 
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Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo    36 /04/2023   

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

Uznesenie číslo     37/04/2023                                                                                                         
Obecné zastupiteľstvo Obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e   

zámer prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa ust. § 9a ods.8 písm. e) 

zákona číslo 138/1991 Zb. v z. n .p. o majetku obcí odpredajom a to: 

- časť pozemku vo vlastníctve obce Nováčany, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce 

Nováčany na parcele 214/1 registra KN C vo výmere cca 22 m2, pre p. Patrika Ujháziho, trvale 

bytom Nováčany 143, na základe jeho žiadosti  zo dňa 28.2.2023. Dôvod osobitného zreteľa – 

uvedená parcela je pre obec nevyužiteľná. O prevode majetku bude rozhodovať obecné 

zastupiteľstvo na svojom najbližšom zasadnutí. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo   37/04/2023   

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

Uznesenie číslo    38 /04/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

S c h v a ľ u j e 

podanie žiadosti na VÝZVU  DS/2023 o poskytnutie dotácie v zmysle § 7 Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 a schvaľuje spoluúčasť vo 

výške 10%. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo   38/04/2023   

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A.Gorelová, E. Al-Huseeinová, S.Gerenda, M. Mikloš, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Július Lukčo 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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K bodu Záver 17.   
 

Program rokovania 4. zasadania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 

prítomným poslancom poďakoval za účasť a ukončil zasadanie obecného zastupiteľstva. 

 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je zvukový záznam zverejnený na webovej stránke obce. 

link:   https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam  

 

 

 

Zapísala: 

Bc. Monika Lukčová              ................................ 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Erika Al-Husseinová         …............................ 

 

 

Slavomír Gerenda                     ................................. 

 

 

 

V Nováčanoch,  20.04.2023                                      

                                                                                                    

                                                                                                                    Ing. Ján Štrbík 

                                                                                                                       starosta obce 

https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam

